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Protokół Nr 1/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dnia 4 grudnia 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu  

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta 

3. Waldemar Pacewicz   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Barbara Krakowska-Petruk - Sekretarz Powiatu  

2. Magdalena Mikołajczuk – Skarbnik Powiatu 

3. Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

4. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

5. Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji  

i Spraw Społecznych 

6. Tadeusz Grabski – Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-

Administracyjnej w Myśliborzu. 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1.       Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.        Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy z firmą „Kurier Szczeciński” na publikację „artykułu  

w prasie” promującego projekt pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej Powiatu Myśliborskiego”. 

4.         Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie skierowania pod obrady II sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

projektu uchwały w sprawie wysokości obowiązujących w 2015 roku stawek opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

2) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert 

złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia instytucjonalnej pieczy zastępczej – prowadzenie placówki opiekuńczo – 

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 

2015-2017. 
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3) w sprawie zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2014 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2014 rok. 

5.  Zapoznanie się z: 
1) Opinią prawną Kancelarii Prawnej Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo 

– Administracyjnej w Myśliborzu w sprawie zasadności zarzutów naruszenia prawa  

w związku z uchwaleniem regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych 

składników wynagrodzenia. 

6.     Sprawy różne. 

7.     Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy z firmą „Kurier Szczeciński” na publikację „artykułu  

w prasie” promującego projekt pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej Powiatu Myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

Poinformował, że w celu  wykonywania zadań związanych z promocją projekt pn.: 

„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego” zachodzi 

konieczność podpisania umowy na publikację „artykułu w prasie”. W tym celu wyłoniono 

najkorzystniejszą ofertę firmy „Kurier Szczeciński”. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, jaki będzie format przedmiotowego artykułu? 

 

Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

Odpowiedział, że będą to dwie strony o formacie A3 w kolorze zawierające logotypy. Koszt 

publikacji artykułu to kwota 3 200,00 zł  Środki finansowe zostały zabezpieczone w rozdz. 

70005, § 6057 na którym zaplanowano kwotę 24 050,00 zł. Artykuł zostanie umieszczony do 

dnia 12 grudnia b.r. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, jakie inne gazety składały oferty? 

 

Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

Odpowiedział, że zapytanie zostało złożone do Gazety Lubuskiej i Głosu Szczecińskiego. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, na co zostanie wydatkowana pozostała kwota z 24 050,00 zł  

 

Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

Odpowiedział, że środki te będą wydatkowane na promocję „Termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego”.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej harmonogramu działań promocyjnych jakie 

zostaną wykonane. 
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Krzysztof Adamowicz – Starszy Informatyk 

Przekazał, że środki były wcześniej wydatkowane min. na wykonanie tablic pamiątkowych. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie skierowania pod obrady II sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

projektu uchwały w sprawie wysokości obowiązujących w 2015 roku stawek opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Poinformował, że Rada Powiatu ustala w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu. W przedmiotowej uchwale zaproponowano stawki na 

poziomie zeszłego roku. Minister Finansów na każdy rok kalendarzowy ogłasza w drodze 

obwieszczenia maksymalne stawki opłat. Zostały one na przyszły rok podwyższone o 1,00 zł 

w porównaniu do tego co zostało zaproponowane. Jednak z uwagi na niską inflację i brak 

zgłoszeń od przedsiębiorców dotyczących wysokości stawek nie ma potrzeby ich 

podwyższania. 

Zwrócił uwagę, że kwoty dochodu uzyskane z tego tytułu są bardzo niskie. W tym roku było 

to jedynie ok. 5 000,00 zł. 

Nie podniesienie stawek o waloryzację jednozłotowa  nie wpłynie znacząco na nasz budżet. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że z uwagi na złą sytuację finansową, każde środki finansowe się liczą. 

Kwoty opłat powinny zostać podwyższone. Zapytał, jak wygląda sprawa egzekwowania tych 

opłat? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że egzekwowanie tych opłat jest bardzo ciężkie. Jeżeli pojazd zostanie 

porzucony i przejęty przez Powiat po kilku latach okazuje się, że niejednokrotnie kontakt  

z jego właścicielem jest utrudniony i nie ma możliwości dostarczenia decyzji 

administracyjnej. Są przypadki, gdzie nie można zidentyfikować właściciela lub też właściciel 

pojazdu jest niewypłacalny. Takie pojazdy są przekazywane do demontażu.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał jaki jest koszt utylizacji samochodu osobowego? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że utylizacja ustawowa jest za darmo. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że właściciele tych pojazdów powinni być o tym powiadamiani. 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Przekazał, że znalezienie właściciela takiego pojazdu, tak jak wcześniej wspomniał jest 

niejednokrotnie bardzo utrudnione.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, jakie Powiat ponosi koszty? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że jeżeli pojazd zalega na parkingu, to są to koszty rzędu od 4 000,00 zł do  

5 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał jakie są koszty realizowania tego typu zadania biorąc bardzo niskie przychody z tego 

tytułu i regulacje prawne? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że podejmujemy działania, aby Powiat się bilansował i mieścił się w kosztach 

jakie są ponoszone. Zawierane są min. porozumienia z właścicielami parkingów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał z iloma podmiotami są podpisane umowy? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że z dwoma przedsiębiorcami. Pierwszy z nich to Andrzej Palicki, Zakład 

Blacharsko-Lakierniczy Mechanika Pojazdowa, 74-320 Barlinek, dugi to Marcin Baranowski, 

prowadzący działalność gospodarczą pod nazwą MB Autocomplex Marcin Baranowski, zam. 

74-300 Głazów 44. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał ile takich  przypadków zdarzyło się w 2014 roku. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że siedem z czego jeden pojazd nie został odebrany. W sądzie zapadło 

orzeczenie o przepadku pojazdu na rzecz Powiatu. Niestety właściciel ukrywa się i nie można 

mu dostarczyć orzeczenia. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał jakie są ogólne wpływy do Powiatu? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że w całym 2014r. do końca września dochody z tego tytułu wyniosły  

3610,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, jakie były koszty? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że ok. 5000,00 zł. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy przychody są skutecznie egzekwowane? 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Odpowiedziała, że wpływy wynoszą 4166,65 zł natomiast wydatki są na różnym poziomie. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, kto zgłasza informację o zaleganiu pojazdu na drodze i jaka jest procedura 

postępowania? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że Powiat zajmuje się wyłącznie pojazdami znajdującymi się na drogach 

publicznych, które zagrażają bezpieczeństwu ruchu drogowego lub uczestniczyły  

w wypadkach drogowych. W każdym innym przypadku tym problemem zajmuje się Gmina, 

np. samochodami porzuconymi w lesie. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o pojazdy porzucone na parkingach osiedlowych. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedział, że nie ma przepisów, które regulują usuwanie pojazdów z parkingów 

osiedlowych jest to problem spółdzielni mieszkaniowej. 

Poinformował, że odpowiedzialnym za zgłaszanie, ze pojazdy zostały porzucone na drogach 

należy do Policji. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zawnioskował, aby podnieść stawki opłat za usuwanie pojazdów do stawki maksymalnej 

ustalonej przez Ministra Finansów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przychylił się do przedmiotowego wniosku i zwrócił uwagę, że stawki powinny zostać 

podwyższone. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały uwzględniający maksymalne stawki opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych 

w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu oraz zobowiązał Wydział Komunikacji do jego 

dostarczenia do Biura Obsługi Rady i Zarządu . Jednocześnie podjął uchwałę Nr 1/1/2014  

z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie skierowania pod obrady II sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu  projektu uchwały w sprawie wysokości obowiązujących w 2015 roku stawek 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

2) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert 

złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia instytucjonalnej pieczy zastępczej – prowadzenie placówki opiekuńczo – 

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 

2015-2017. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Poinformowała, że w związku z ogłoszonym otwartym konkursem ofert na realizację zadań 

publicznych wynikających z programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 

2015-2018”, w celu opiniowania złożonych ofert Zarząd Powiatu w Myśliborzu powołuje  

w drodze uchwały Komisję Konkursową. W skład Komisji Konkursowej wchodzą: 

1) dwaj przedstawiciele Zarządu Powiatu w Myśliborzu; 

2) przedstawiciel komórki organizacyjnej Starostwa Powiatowego/powiatowej samorządowej 

jednostki organizacyjnej odpowiedzialnej za realizację zadań z obszaru Programu, którego 

dotyczy ogłoszony otwarty konkurs ofert; 

3) przedstawiciel komórki organizacyjnej Starostwa Powiatowego koordynującej współpracę 

z organizacjami; 

4) co najmniej 2 osoby reprezentujące organizacje, z wyłączeniem osób reprezentujących 

podmioty biorące udział  w konkursie.  

Do prac w Komisji Konkursowej wolę uczestnictwa wyraziły następujące osoby: 

- Beata Biaduń - Broda – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom ,,Bądźmy Razem”, 

- Monika Bondyra – PCPR w Myśliborzu 

- Krzysztof Antczak – Wiceprezes Stowarzyszenia Rodziców, Opiekunów i Przyjaciół Osób 

Niepełnosprawnych ,,Pomocna Dłoń; 

- Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych. 

Konkurs na podstawie upoważnienia ogłasza Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu. 

Dotyczy on placówki Salezjańskiej „Nasz Dom” w Dębnie, która jest prowadzona od dwóch 

lat. Zwróciła uwagę, że konkurs jest rozpisany na trzy lata, a nie jak poprzednio na rok. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał ile dzieci może przyjąć placówka? 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Odpowiedziała, że maksymalnie 14 wychowanków. Środki w kwocie 554 400,00 zł zostały 

ujęte w projekcie budżetu na rok 2015 i wprowadzone są do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał z jakich źródeł pochodzą środki? 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Odpowiedziała, że jeżeli dziecko pochodzi z naszego Powiatu to środki pochodzą  

z dochodów własnych, natomiast jeżeli dzieci pochodzą z poza terenu Powiatu to środki są 

przekazywane prze inne Powiaty. 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Zwróciła, że większość dzieci pochodzi z innych Powiatów. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał ile środków jest przekazywana na jedno dziecko. 
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Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Zwróciła, że jest to kwota 3 300,00 zł na miesiąc.   

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Zwróciła uwagę, że w tym w placówce przebywało dwoje dzieci z terenu naszego Powiatu 

zatem koszty wynosiły od 6000,00 do 10 000,00 zł. miesięcznie. 

Przekazała, że są to zadania własne Powiatu, a utrzymanie w innej placówce byłoby o wiele 

większe. 

Najniższe koszty utrzymania są w rodzinach zastępczych.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał ile jest rodzin zastępczych w naszym Powiecie? 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Odpowiedziała, że ok. 100 rodzin zastępczych spokrewnionych i niespokrewnionych oraz 

trzy rodzinne domy dziecka. 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Zwróciła uwagę, że w placówce przebywają dzieci, których z różnych powodów nie chcą 

przyjąć rodziny zastępcze. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy konkurs może zostać rozłożony na krótszy czas? 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Odpowiedziała, że jest ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej i jeżeli zostanie podjętą 

decyzja o skróceniu terminu konkurs musiałby zostać unieważniony i należałoby rozpisać 

nowy. 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Zwróciła uwagę,  że Placówka została sprawdzona i unieważnienie konkursu będzie szkoda 

dla dzieci tam przebywających. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że termin realizacji zadania nie powinien zostać zmieniony. 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Poprosiła o wskazanie dwóch przedstawicieli Zarządu Powiatu do prac w Komisji 

Konkursowej. 

 

Członek Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby zostali nimi Pan Waldemar Pacewicz jako Przewodniczący oraz 

Wojciech Wojtkiewicz. 
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Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw 

Społecznych 

Poprosiła wskazanie terminu posiedzenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby posiedzenie odbyło się w dniu 8 grudnia 2014 roku o godz. 8:30. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1/2/2014 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie 

ofert na realizację zadania publicznego z zakresu prowadzenia instytucjonalnej pieczy 

zastępczej – prowadzenie placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków w latach 2015-2017 oraz określił termin posiedzenia 

Komisji Konkursowej na dzień 8.12.2014r. godz. 8:30. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

3) w sprawie zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2014 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2014 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2014 oraz 

zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2014 rok 

dokonuje się na podstawie: 

1)  wniosku Sekretarza Powiatu o przeniesienie kwoty 250 zł. pomiędzy paragrafami  

w rozdziale 75109 – Wybory do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, wybory 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast oraz referenda gminne, powiatowe i wojewódzkie 

w celu zabezpieczenia wydatków na zwrot kosztów dojazdu członka komisji wyborczej oraz 

przewodniczącej komisji wyborczej. 

2)  wniosku Sekretarza Powiatu o przeniesienie kwoty 3.500,42 zł. pomiędzy paragrafami  

w rozdziale 75011 – Urzędy wojewódzkie na zabezpieczenie wydatków z tytułu wynagrodzeń 

osobowych pracowników wykonujących zadania z zakresu administracji rządowej, 

3)  wniosku Dyrektora Powiatowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie  

o przeniesienie kwoty 6.120 zł. pomiędzy paragrafami w rozdziale 85201 – Placówki 

opiekuńczo-wychowawcze na wydatki dotyczące wypłaty odprawy z tytułu likwidacji 

stanowiska pracy oraz zmniejszenie planu wydatków o kwotę 4.307 zł. w §4440 – odpis na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w związku z przejściem 21 pracowników do 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutyczej, a także zmniejszenie planu wydatków  

w rozdziale 85156 o kwotę 234 zł. w związku z koniecznością przeniesienia w/w kwoty do 

planu Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej na ubezpieczenie zdrowotne dla  

5 wychowanków RPO-T. 

4)  wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie  

o zwiększenie planu wydatków o kwotę 234 zł. w rozdziale 85156 na ubezpieczenie 

zdrowotne dla 5 wychowanków RPO-T oraz o kwotę 4.307 zł. w rozdziale 85201 – Placówki 

opiekuńczo-wychowawcze na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o dochody placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej? 
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Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że dochody w tej placówce będą uzyskiwane poprzez przyjęcie dzieci 

niepełnosprawnych z innych Powiatów. 

W tej chwili nie ma podpisanych porozumień ponieważ Urząd Marszałkowski dopiero dwa 

tygodnie temu uruchomił procedurę kierowania tych dzieci do placówki. 

Koszty Placówki są już zabezpieczone w budżecie. Dochody wpłyną w momencie kiedy 

zostaną podpisane porozumienia i dzieci zostaną umieszczone w placówce. 

Zwróciła uwagę, że dzieci przebywające w Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej są to dzieci z dużym stopniem niepełnosprawności. Mamy informacje, że ze 

Szczecina na przyjęcie oczekuje ok. 20 dzieci. 

Placówka z założenia ma funkcjonować z dotacji z innych Powiatów. Okres przejściowy 

utworzenia takiej placówki jest wielotygodniowy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy placówka jest w stanie przyjąć skierowane dzieci i czy jest zabezpieczona kadra? 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Odpowiedziała, że tak, placówka i kadra są przygotowane. Wykonano remont i zakup nowego 

sprzętu do placówki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że placówka siedziba placówki została podzielona na dwie jednostki, które 

posiadają odrębnych Dyrektorów.  Poprosił o zaproszenie na następne posiedzenie Zarządu 

obu dyrektorów w celu przedstawienia najistotniejszych informacji dotyczących 

funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie oraz Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o przeniesienia pracowników pomiędzy placówkami? 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Odpowiedziała, że pracownicy na podstawie porozumień przeszli bezkosztowo do pracy  

w drugiej jednostce. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1/3/2014 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie zmiany 

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2014 rok. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 6 

Zapoznanie się z: 

 

1) Opinią prawną Kancelarii Prawnej Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo 

– Administracyjnej w Myśliborzu w sprawie zasadności zarzutów naruszenia prawa  

w związku z uchwaleniem regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych 

składników wynagrodzenia. 

(Opinia stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski- Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo- 

Administracyjnej 
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Przekazał, że zgodnie z przyjętym programem naprawczym, jednym z punktów była zmian 

regulaminu wynagradzania nauczycieli i taka zmiana nastąpiła, została podjęta stosowna  

uchwała Rady Powiatu i dnia 12 sierpnia ukazała się w Dzienniku Urzędowym  

Województwa Zachodniopomorskiego i weszła w życie dwa tygodnie później. 

Nadzór Wojewody nie zgłosił żadnych zastrzeżeń.  

Jednak dwa związki zawodowe jednej placówki oświatowej tj. Związek Nauczycielstwa 

Polskiego Ognisko nr 9 przy Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach oraz 

Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ 

„Solidarność’’ wniosły do Rady Powiatu wezwanie do usunięcia naruszenia prawa podając  

czego te zastrzeżenia ich zdaniem dotyczą.  

Jeden związek NSZZ „Solidarność’’ podał jeden zarzut , który powielił się również w drugim 

wezwaniu Związku Nauczycielstwa Polskiego. Jest to ten sam zarzut dotyczący dodatku 

mieszkaniowego.  

Jeżeli chodzi o Związek Nauczycielstwa Polskiego wezwanie dotyczy ośmiu punktów. 

Pierwszy zarzut dotyczył braku uzgodnień ze związkami zawodowymi art. 30 ust 6 ustawy 

Karta Nauczyciela oraz braku zaproszenia zainteresowanych związków na sesję w dniu  

12 sierpnia 2014r. Z protokołu sesji Rady Powiatu z dnia 12 sierpnia 2014r. wynika, że sesja 

trwała od godz. 13:05 do godz. 14:25, a projekt uchwały nie był zamieszczony w porządku 

obrad i został wprowadzony na wniosek Zarządu Powiatu przed sesją w dniu 12.08.2014r. 

Powyższe świadczy o lekceważeniu nauczycieli oraz zainteresowanych związków 

zawodowych. 

Przekazał, że w oparciu o opinię prawną nie ma wymogu prawnego zapraszania 

zainteresowanych związków zawodowych na sesję, ponieważ zgodnie z kartą nauczyciela 

związki opiniowały ów projekt. Odbyły się spotkania ze związkami zawodowymi w celu 

uzgodnienia regulaminu, z których zostały spisane protokoły oraz został spisany protokół 

ostateczny, który uwzględnia zbieżności i rozbieżności. Następnie związki zawodowe  

w jednym spójnym piśmie przedstawiły swoje stanowisko dotyczące rozbieżności tegoż 

regulaminu i na tym etap uzgadniana się zakończył. Rada wprowadziła  ten punkt do 

porządku obrad, gdyż taka była wola Zarządu. Zarzut, że związki zawodowe nie zostały 

zaproszone jest bezprzedmiotowy. Poza tym każdy ma prawo uczestniczyć w sesji Rady 

Powiatu, każdy obywatel chyba, że sesja jest niejawna. Procesy uzgodnieniowe się odbyły, 

więc nie można tego traktować jako lekceważenie związków zawodowych. 

 

Przewodniczący Zarządu -Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że części zapisu regulaminu nie uzgodniono. Rada wprowadziła ten punkt do 

porządku obrad w dniu Sesji i ten zarzut jest niezwiązany z regulaminem.  

 

Danuta Patkowska- Członek Zarządu 

Przekazała, że nie doszło do żadnego konsensusu. Zarząd powinien na ten temat 

podyskutować.  

 

Tadeusz Grabski- Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo- 

Administracyjnej 

Przekazał, że drugi zarzut dotyczy rozdziału 7 uchwały poprzez ustalenie dodatku 

mieszkaniowego na poziomie od l -5 zł miesięcznie. Jest to próba obejścia art. 54 ustawy 

Karta Nauczyciela w kierunku jego likwidacji. Dodatek proponowany w wysokości l -5 zł 

należy traktować jako jałmużnę, a koszt wypłaty tak ustalonego dodatku przekracza jego 

wysokość. 

Przekazał, że szerzej na temat tego punktu wypowiedział się drugi związek.  
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Dodatek mieszkaniowy jest dodatkiem socjalnym. Nauczyciel oprócz tzw. „dodatku 

wiejskiego ‘’, który zgodnie z kartą nauczyciela wynosi 10% i od wynagrodzenia nauczyciela, 

czyli: jeżeli nauczyciel dyplomowany zarabia 3100,00 zł to 10 % z tej sumy wynosi 310 zł 

dodatku wiejskiego, czyli za to, że pracujemy na wsi. Oprócz tego należy się dodatek 

mieszkaniowy, czyli dodatek za to, że mamy mieszkanie nie ważne czy w mieście czy na wsi, 

ale z uwagi na to że pracujemy na wsi otrzymujemy tzw. dodatek mieszkaniowy.  

Dodatek ten dotyczy placówek które znajdują się na wsi lub w miejscowości do 5000 

mieszkańców. W przypadku naszego Powiatu są dwie miejscowości, w których funkcjonują 

nasze jednostki. Jest to Zespół Szkół w Smolnicy oraz MOW w Renicach. W tych dwóch 

placówkach nauczycielom należy się tzw. dodatek wiejski i dodatek mieszkaniowy. 

Dodatek mieszkaniowy, ze względu na to, że jest dodatkiem socjalnym powinien być 

zróżnicowany w zależności od różnych czynników np. od wielkości miejscowości, od 

odległości, od ilości członków rodziny itd. W starym regulaminie wszystkie te wartości były 

ujęte w formie procentowej. W nowym regulaminie zmieniliśmy wszelkiego typu zapisy 

procentowe na zapisy kwotowe, przy czym bardzo precyzyjne określając te dodatki.  

W starym regulaminie dodatek procentowy był odniesiony do najniższego wynagrodzenia  

w Polsce. Jak wiadomo najniższe wynagrodzenie się zmienia i zmienia się również wartość 

dodatku mieszkaniowego. Założeniem nowego regulaminu było doprecyzowanie, 

wprowadzenie kwotowych zapisów, które w trakcie nie będą ulegać zmianie. 

Zostaliśmy również zobligowani by w ramach programu naprawczego zaoszczędzić kwotę, 

500 000,00 zł. Ze względu, że dodatek mieszkaniowy jest dodatkiem socjalnym nie można go 

zabrać całkowicie w związku z tym zaproponowaliśmy obniżenie go do kwoty minimalnej, 

tak jak wprowadziło to wiele samorządów w Polsce.  

W starym regulaminie wartość tego dodatku wahała się od 5 do 10 % najniższej krajowej 

czyli 1600 zł i była to kwota od 80 do 160 zł. W nowym regulaminie zaproponowaliśmy 

kwotę od 1 zł do 5 zł w zależności od ilości członków w rodzinie. Na dzień dzisiejszy daje to 

oszczędność w skali roku około 100 000 zł. Na nasz Powiat z liczby 250 pedagogów  zmiana 

ta będzie dotyczyła około 50 osób. 

  

Danuta Patkowska - Członek Zarządu 

Przekazała, że chciałaby zwrócić uwagę na dwa aspekty. Uzasadnienie jest na rzecz obrony  

tejże uchwały, co do której do końca nie byliśmy przekonani czy jest właściwie podjęta 

włącznie z tymi aspektami  które przytoczyły związki.  

Zwróciła uwagę na to, że minęło 30 dni na udzielnie odpowiedzi i zajęcia stanowiska w tej 

kwestii. 

Skargę wnosi się w ciągu 30 dni od dnia doręczenia skarżonemu rozstrzygnięcia w sprawie  

i w przypadkach opisanych w art. 52 skargę wnosi się w ciągu 30 dni od dnia doręczenia 

odpowiedzi organu na wezwanie do usunięcia naruszenia prawa, a jeżeli organ nie udzielił 

odpowiedzi na wezwanie, w terminie 60 dni od dnia doręczenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa.  

W jednym przypadku termin upłynął, czyli NSZZ „Solidarność’’ po 60 dniach od dnia 

dostarczenia pisma powinno siłą rzeczy skierować sprawę do sądu. Zapytała czy zdążymy 

odpowiedzieć na tą druga skargę, czy również czekamy 60 dni i skarga będzie kierowana do 

sądu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że są tutaj dwie podstawy prawne do których należało by się odnieść. 

Pierwsza to bezczynność organu, gdyż nie odpowiedzieliśmy na wezwanie a druga to 

rozstrzygnięcie sporu przez drogę sądową. Przekazał, że po ustaleniach zostanie wysłane 
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pismo do adresatów wezwań do usunięcia naruszenia prawa. Odczytał treść przedmiotowej 

propozycji odpowiedzi. – Załącznik Nr 8 i 9 do protokołu. 

 

Danuta Patkowska- Członek Zarządu 

Przekazała, że sposób wprowadzenia uchwały do porządku sesji Rady Powiatu i tryb jej 

uchwalenia budzi kontrowersje. Nie ma co się łudzić, że osiągniemy konsensus w tej kwestii  

i czy będziemy mieli  zgodę na wydłużenie okresu konsultacji ze związkami i odpowiedzi na 

to pismo. Pozostaje pytanie jak należy się przygotować merytorycznie do tego, aby 

wypracować jakieś stanowisko.  

 

Tadeusz Grabski- Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo- 

Administracyjnej 

Przekazał, że projekt uchwały będzie szedł w dwóch kierunkach. Albo Zarząd podtrzyma 

starą uchwałę i rozstrzygnięcie nastąpi w Sądzie, bądź też Zarząd przychyli się do sugestii 

związków zmieniając projekt uchwały.  

 

Andrzej Potyra - Członek Zarządu 

Przekazał, że Zarząd posiada opinie prawne, program naprawczy i że najsensowniejszym 

wyjściem było by rozstrzygnięcie tej sprawy przez sąd nie przez Zarząd.  

 

Danuta Patkowska- Członek Zarządu 

Przekazała, że należałoby dalej rozmawiać ze związkami.  

 

Andrzej Potyra - Członek Zarządu 

Podkreślił, że rozmawiać trzeba. Pismo to jedna sprawa, natomiast spotkanie Pana Starosty ze 

związkami jest konieczne.  

 

Danuta Patkowska- Członek Zarządu 

Przekazała, że spotkanie to jedno. Zapytała Skarbnika Powiatu jak można zmienić zapisy 

programu naprawczego.  

 

Magdalena Mikołajczuk- Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w kwestii zmiany Programu 

Naprawczego jest takie, że możemy zmienić uchwałę, bo to jest nasza uchwała. Stanowisko 

Izb Obrachunkowych jest takie, że jeżeli raz już jest stworzony program naprawczy to nie 

powinno się go zmieniać. Jednak jeżeli chcemy cokolwiek zmieniać tworzymy nowy program 

i wnioskujemy o nową opinię do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Andrzej Potyra - Członek Zarządu 

Przekazał, że na pewno nie jesteśmy jedynym powiatem, który ma taki problem.  

 

Wojciech Wojtkiewicz - Członek Zarządu 

Przekazał, że jego zdaniem nie powinno się zmieniać Programu Naprawczego.  

 

Magdalena Mikołajczuk- Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że program jest już realizowany i to nie jest działanie , które można wyciąć  

z programu naprawczego i stwierdzić, że się nie udało. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że dopóki uchwała jest prawem ustanowionym przez Radę Powiatu i ma skutek 

finansowy, należy rozmawiać oraz wypracować jakieś stanowisko, ale rozwiązanie tej sprawy 

powinno znaleźć się w Sądzie. 

 

Andrzej Potyra - Członek Zarządu 

Przekazał, że należy  rozmawiać ze związkami i pokazać, że Zarząd nie idzie tylko w jednym 

kierunku i należy szukać innych rozwiązań.  

 

Magdalena Mikołajczuk- Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że Regionalna Izba Obrachunkowa również czeka na wytyczne jak podchodzi się 

do tematu zmian w Programie Naprawczym. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że należy zaznaczyć, iż program funkcjonuje, ale nie przyniósł pożądanych 

efektów min. utworzenie Bursy Szkolnej jest takim elementem. 

 

Magdalena Mikołajczuk- Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że przedsięwzięcia ujęte w programie naprawczym dochodowe, służyły jako 

pokrycie ryzyka w dochodach. Jeżeli nie udałoby się żadne z działań naprawczych 

dochodowych w programie, skutki były taki że mamy nie pokrycie ryzyk. W programie 

koszty są ujęte tylko pod kątem wydatkowym.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy przedstawiona forma odpowiedzi jest akceptowalna. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawioną propozycję odpowiedzi do Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Ognisko nr 9 przy Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w 

Renicach oraz Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty  

i Wychowania NSZZ „Solidarność’’. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił projekt pisma skierowanego do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Myśliborzu w sprawie przywrócenia terminu oraz wydłużenia okresu realizacji obowiązku 

nałożonego decyzją : NB.TS.7140-2012/13 z dnia 28.06.2013r. w związku z otrzymanym 

pozwoleniem na budowę Nr 454/2008 z dnia 22.12.2008r. wydanym przez Starostę 

Choszczeńskiego na przebudowę budynku po byłej bursie przy ul. Żółconej 15 w Myśliborzu. 

Odczytał treść przedmiotowego pisma. – Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował treść przedmiotowego pisma i wyraził zgodę na jego 

wystosowanie do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Myśliborzu. 

Za głosowało  5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 
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Poprosił o informację dotyczącą funkcjonowania MOS w Smolnicy. Zwrócił uwagę, że 

powinno zostać zorganizowane spotkanie z Dyrektorami jednostek. Jednostki powinny 

składać sprawozdania z działalności swoich placówek. 

 

3. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poprosił o przedstawienie Informacji na temat zobowiązań spółek w Powiecie Myśliborskim. 

 

4. Członek Zarządu – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że wystąpiono z propozycją przekazania kwoty 1 500 000,00 zł dla Spółki 

Szpital w Dębnie Sp. z o.o. Jest ona przez Gminę uwarunkowana powołaniem Rady 

Nadzorczej w Spółce. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
Poprosił, aby na następnym posiedzeniu Zarząd Powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Waldemar Pacewicz     -    Członek Zarządu               ..............................                     

4. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu           ............................... 

 


